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 Exhibition Focus  Annual Solo Exhibitions at TFAM
  6     Journey to the Sad, Glorious and Mysterious Simulacrum: 
   Way Out Beyond─ Liao Chi−Yu Solo Exhibition   Hao−Chun Yang  

13 Flickering and Shifting Viewpoints: On Chen Chien−Jung's "Finders Keepers" Yu−An Su

 Archive Research  Pioneering Video Artists in Taiwan
  19 Lu Ming−Te's Multimedia Practice and the Early Development of 

   Video Art in Taiwan Hong Jun−Yuan 

 Special Program The Enlightening Eighties   

31 Space, Site, and the Eighties: Exciting Times, Dynamic Nights Chien−Hung Huang 

  32 In My Performances, I Mean No Harm— 
   An Interview with Ming−Sheng Lee Ming−Sheng Lee / Jun−Jieh Wang  

48 Notes on the Body Space Architecture in the 1980s Chi, Ti−Nan  

56 Space, Site, and the Eighties: 
   Notes from a Panel Discussion Chien−Hung Huang / Yi−Hsiu Lin / Yi−ting Lei

 Featured Artist Wu Mali    

76 The Art Museum in Print:  800 Upcycling Ideas  Wu Mali 
  78 An Interview with Wu Mali Hsuan−Chun Tseng 

  106 TFAM Online

 展覽觀點 TFAM年度個展 
  6 哀艷而神秘的擬像之旅──評廖祈羽個展「心神出遊」 楊皓鈞

  13 閃爍與游移的視點──評陳建榮個展「Finders Keepers」 蘇俞安

 文獻研究室  臺灣錄像藝術先行者 
  19 從臺灣錄像藝術初期發展回看盧明德的複合媒體創作實踐 洪鈞元 

 特別企劃  啟蒙·八○ 
  31 空間場域．八○：亢奮時代．湧動的夜晚   黃建宏  

32 在我的演出裡，沒有惡意與破壞──李銘盛訪談 李銘盛／王俊傑

  48 八○年代的身體 空間 建築記要 季鐵男 

  56 「空間場域．八○」閉門會議側記     黃建宏／林怡秀／雷逸婷

 藝術家特寫 吳瑪悧
  76 書中美術館：再生的 800種方法 吳瑪悧

  78 吳瑪悧訪談 曾炫淳

  106 美術館短波
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